
Protokoll styrelsemöte 2023-08-24

Protokoll fört vid Ihreortens Biodlarförenings styrelsemöte
2023-08-24.

Plats: Ringamåla skola.
Närvarande:
Göran Cederqvist, Martin Andersson, Jenny Fröling, Ursula Knutsson,
Mattias Mattsson, Styrbjörn Gustafsson, Anastasia Plyusova Binders.
Frånvarande:
Göran Åstrand, Marie Algotsson, Nils-Erik Svensson
§1 Mötets öppnande
Ordförande Göran Cederqvist hälsar välkommen och förklarar mötet
öppnat. Agendan godkändes.

§2 Val av mötessekreterare
Jenny Fröling valdes som sekreterare.

§3 Val av justerare
Att tillsammans med ordföranden justera protokollet valdes
Anastasia Plyusova Binders.

§4 Föregående mötesprotokoll
Göran C läste upp föregeånde mötesprotokoll vilket sedan lades till
handlingarna.

§5 Ekonomisk rapport
BR och RR delades ut. Nästan alla betalningar avseende material (glasburkar
mm) till medlemmar har erhållits. Föreningen har mer honung att sälja, så
resultatet är hittills i år bara en förlust på ca 5 tkr trots medlemsresa och större
inköp i år till följd av AY-utbrott och flytt till Ringamåla.

§6 Rapport medlemsantal
Föreningen har nu 76 medlemmar.
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§7 Planering inför årsmöte
Årsmötet planeras till kl 10.00 den 19 november 2023. Distriktet planerar att ha
årsmöte 4 februari 2024.

§8 Rapport från distriktet
Styrbjörn rapporterade från distriktet som hade senaste möte den 21 augusti.
Angående ordförandeträffar beslutade Ihreortens styrelse att ställa sig positiva
till att prova detta. Det finns möjlighet att ansöka om medel från SBR centralt,
men konstaterades att det är svårt. Bimässan i Johannishus ställs in pga för få
anmälda deltagare. Den digitala bikupan från BeeLab har ett antal buggar och
BeeLab ansöker om mer pengar för vidareutveckling av appen.

§9 Bihälsa hur mycket info har vi fått Inte tillfredsställande informationskartor om
aktuella utbrott som skickas ut. Brister troligtvis pga nya ansvariga på JV. 5 bigårdar
och 5 samhällen är avdödade i Bräkne-Hoby och Hällaryd. För att minska risken
för röveri och därmed ökad risk för smittspridning: minska flustren, men tänk även
på att de måste finnas tillräcklig ventilation (ska inte vara något problem om man
har nätbotten). Nils-Erik tillfrågas hur det har gått med skrivelsen till LRF.

§10 Kursverksamhet, övrig verksamhet, drottningodling, visningskupa Ihre,
datum honungsbedömning Nils-Erik har hållit i nybörjarkurs själv detta året pga
få anmälda. Det har blivit många flyttar av planerade datum för träffar i
Ringamåla. Om drottningodlingskurs ska hållas 2024 så planeras denna
genomföras maj/juni beroende på väder och andra förhållanden. Förslag på
kursledare som kommer att tillfrågas är Lennart, Martin och Anastasia.
Visningskupan i Ihre är just nu tom och det är för sent på säsongen för att lyckas
få ihop ett samhälle att övervintra där i år. Hur vi ska ställa oss till visningskupan
framöver hänskjuts till nästa styrelsemöte. Fråga uppkom under mötet om extra
utbildning behövs för honungsbedömningskommittèn. I så fall är det bara en
som har
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aktuell utbildning. Om det finns fler möjligheter till utbildning (i det fall det är



nödvändigt) eller om det finns möjlighet att samarbeta med fler föreningar måste
undersökas innan vi kan bestämma att honungsbedömning kan ske i föreningen.
Datum för bedömning är därmed inte bestämt på mötet. Styrbjörn har fått i uppdrag
att undersöka utbildningskraven/krav på vidareutbildning.

§11 Planering av nästa års utbildningar Det finns indikationer på att
redan 4-5 st är intresserade av att gå kurs hos oss till våren. Nils-Erik är
intresserad av att hålla kurs (4 teoritillfällen och 4 praktiska). Fråga fler
om att vara medhjälpare på kursen beroende av hur många som
anmäler sig. Kursen kommer hållas i samarbete med SV, anmälan sköts
via SV. Datum för kursstart måste bestämmas. Kurs i drottningodling.
Se § 10.
Kurs utveckling biprodukter. Anita positiv till att hålla ny kurs.

§12 (A) Nya föreningslokalen, planera målning av lokal, renovering av
Ihrekuporna mm
Vädringsställ från Ikea e dyl behöver köpas in för att få ordning på
arbetskläder. Målning av lokal har tidigare planerats till hösten, inget mer
precist bestämdes på mötet. Vi behöver någonstans att vara för att
renovera Ihrekuporna. Inga förslag framkom på mötet.
Naturskyddsföreningen vill ev. göra studiebesök på föreningens bigård,
vilket vi ställer oss positiva till.

§12 (B) Städa upp i Ihre Det finns kvar kista, förhöjningsramar, pallar,
slunga mm i Ihre. Förslag att flytta detta samma dag som föreningen
håller honungsbedömning i Ringamåla.

§ 13 Vårt arbete med jämställdhet och jämlikhet Inget nytt sedan förra
protokollet.
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§ 14 Sponsoravtalen
Bilder från Smakfestivalen och utställning Centrumgallerian har skickats
till Sparbanken.

§ 15 Planering inköp



Inköp av mindre storlekar gula handskar eller motsvarande behöver
göras. Inköp av papperskassar, 1 000 st, från Tingstad Papper planeras.
Gemensamt inköp av Bifor har gjorts, leverans v 35. Catharina har köpt
in träpinnar till provsmakning honung. Förslag att köpa in pop-up-tält
med 2 eller 3 väggar att använda på marknader mm.

§ 16 Medlemsavgiften
Ihreorten reserverar sig mot höjning av den centrala avgiften. Vi ser en
risk att vi tappar medlemmar i stället för att öka antalet medlemmar.
Styrbjörn framför till distriktet. Vi behöver konkretisera våra synpunkter
innan distriktets årsmöte.

§ 17 Rapporter från årets utflykt, Smakfestivalen, Sweden Rock,
Bibliotekets utställning Utflykten till Bibruden var trevlig och deltagarna
fick ett varmt välkomnande. På hemvägen gjordes även ett stopp på
Inkas Trädgård i Kristianstad. Föreningen sålde bra på Smakfestivalen,
trots deltagande endast 1 dag, ca 4 000 kr avseende honung samt ca 1
000 kr för andra biprodukter. Föreningen har erhållit 1 200 kr från
Sweden Rock för 2 st som ställde upp och hjälpte till. Mycket positiva
reaktioner på utställningen vi har haft på biblioteket i syfte att få barn
intresserade av att läsa. Denna utställning avslutades den 23 augusti.

§ 18 Aktiviteter
Föreningen kommer att sälja honung på Ringamåladagen den 3
september mellan 10-16. Fråga kommer att mailas till medlemmar för
att se vilka som är intresserade av att hjälpa till.
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Önskemål att stå på torget i Karlshamn en lördag för att sälja honung och
samtidigt sprida kunskap och informera om biodling, värva nya biodlare att gå
kurs hos oss. Göran och Anita C är intresserade av att hjälpa till. Marie tillfrågas
om hon kan undersöka vad kostnaden är för att stå på torget en lördag.

§ 19 Mottagna och avgående skrivelser Med anledning av att vi har haft kurs i
tillverkning av biprodukter så har föreningen erhållit mail med påtalande om
förbud att sälja egentillverkade biprodukter. ”Organic Makers” innehåller
information om att man får ge bort men inte sälja egentillverkade



hudvårdsprodukter. Uppföljningsbrev till Sweden Rock har skickats. LS Skåne är
informerad om ändrad uppställningsplats för våra bikupor.

§ 20 Söndagsträff 22 oktober med oxalsyrabehandling och honungskulinarisk
matlagning Denna träff skjuts fram till den 12 november då vår erfarenhet från
senare år är att det ofta fortfarande är varmt och att bina inte har gått i klot när vi
har oxalsyrabehandlat i oktober.

§ 21 Övriga frågor
- Det finns en försäkring mot AY (amerikansk yngelröta) som

erbjuds av Water Circles. Göran skickar mail med
information till medlemmarna.
- Startbidrag. Styrelsen tycker att startbidraget till nya biodlares
första kupa ska behållas och fortsatt vara 500 kr. Om föreningen

har avläggare att erbjuda 2024 så
kostar den/de 1 500 kr/st. Vilket pris medlemmar tar för
avläggare/fullgoda samhällen lägger sig inte föreningen i. Bidraget
till den nya biodlaren blir detsamma, 500 kr. Om fler nya biodlare
är intresserade av samhällen än vad
föreningen kan erbjuda får vi tillämpa lottning.

- Påtalats att vi har skylt om söndagsträffar i Ihre. Skylten får tas bort
alternativt bytas ut med riktig information om att träffarna är flyttade
till Ringamåla. Göran kontaktar Catharina och hör om hon kan hjälpa

till med detta.
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- Föreningen provar i år att invintra 1 av 3 samhällen på 2 lådor för

utvärdering till våren.

Datum för nästa styrelsemöte är inte bestämt, men preliminärt
mitten/slutet oktober inför årsmötet.

Ordförande tackade och avslutade mötet!

Vid protokollet:



Jenny Fröling

Justeras:

Göran Cederqvist Anastasia Plyusova Binders Ordförande
styrelseledamot
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